
Artikel 34 vragen VVD

https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/129620/Provincie-vraagt-minister-Visser-om-hulp-bij-
verontreiniging-Westerschelde-Onze-inwoners-verdienen-een-helder-antwoord) verneem ik dat 
Zeeland en demissionair Minister Visser een brief hebben gestuurd naar de Vlaamse minister over de 
gevolgen van de vervuiling, en dat dat 3M in gebreke is gesteld door de Vlaamse minister. 
(https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/129696/Vlaamse-minister-stuurt-deurwaarders-naar-3M-
en-gaat-met-Zeeland-praten). Hierover de volgende vragen aan het college:

- Er zijn hoge concentraties PFOS aangetroffen in de Westerschelde, in vissen en zelfs in slib bij 
polders. De Kil, die door het Ossendrechts buitengebied loopt, is via stuw Brugweg in verbinding met 
het Schelderijnkanaal (en via de sluizen bij Zandvliet en Berendrecht met de Westerschelde). Is het 
water door Waterschap De Scheldestromen en de Brabantse Delta getest op PFOS? Laat deze stuw 
water uit de Westerschelde door in de Ossendrechtse kil?  

- In Zeeland is de grootste klacht dat nieuws over de vervuiling via de media moet worden vernomen, 
in plaats van via het bedrijf zelf en de Vlaamse minister. Op welke manier wordt het college op de 
hoogte gehouden door Belgische autoriteiten, de waterschappen, de provincies Zeeland en Noord-
Brabant, de OMWB en BENEGO?

- Vindt naar aanleiding van dit dossier reflectie plaats over vervuilingsrisico's van bij ons nabije 
industrie?
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